
電子交易服務 - 補充協議 Internet Trading - Supplemental Agreement 

客戶名稱 Client Name： 客戶號碼 Account No.： 

 

 

 

 

 1. APPLY FOR INTERNET TRADING 電子交易服務申請  

○網上交易帳戶 ( 證券 ) Internet Trading Account (Securities) 

 

 2. DECLARATION BY CLIENT 客戶聲明  

The client acknowledges that the Risk Disclosure Statement was provided in a language of client's own 
choice (English or Chinese) and the client was invited to read the Risk Disclosure Statement, to ask 
questions and take independent advice if the client wishes. 
客戶確認已按照客戶選擇的語言﹝英文或中文﹞獲得風險披露聲明及已獲邀閱讀該風險披露聲明、提出問題及徵
求獨立 的意見﹝如客戶有此意願﹞。 

                                                 

                                                     

客戶簽署 Signed by Client:   日期 Date:   

 

 3. DECLARATION BY STAFF 職員聲明  

 

I, a licensed or registered person, declare that I have provided the above client with a copy of the Risk 
Disclosure Statement in a language of the client’s choice (English or Chinese) and invited the client to 
read the Risk Disclosure Statement referred to the Supplemental Agreement, ask questions and take 
independent advice if the client so wishes. 

本人，以註冊人身份，確認本人已按照上述客戶所選擇的語言 ( 英文或中文 ) 提供風險披露聲明及提示客戶閱讀補
充協議書 之風險披露聲明、亦邀請客戶如有需要可以提出問題及徵求獨立的意見。 

 

持牌或註冊人員簽署 :   證監會中央編號 :   

 

持牌或註冊職員姓名（正楷填寫）  客戶主任編號 :   

       日期 :                                                                                                 

info@suncorpsecurities.com.hk 
 

 

 

 

 

 

 

 

只供內部使用 FOR INTERNAL USE ONLY 

S.V. By Signature:   Date:   

Input By Signature:   Date:   

Approved By Signature:   Date:   

 

mailto:info@suncorpsecurities.com.hk

